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Jegyzıkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. május 26-án tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
                       Budán Melinda 
                       Jankó Gyula 
                       Kis-Fonai Zoltánné 
                       Révész Jenı-képviselık 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
                        
Meghívott vendégek:  
Zsalakó Ernı- óvodavezetı 
Horváth Zoltán Gábor- iskola igazgató 
 
Hiányzik: Kiss György- alpolgármester  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi tagokat és megállapítja, hogy 
a testület határozatképes, mivel 6 fı képviselıbıl 4 fı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az alábbi napirendet 
tárgyalja.  
 
Napirendek:  

 
1. Óvoda és Iskola beszámolója, tájékoztatója 

Elıadó és meghívott vendégek:  Horváth Zoltán Gábor – igazgató, Zsalakó 
Ernıné- óvodavezetı 
 

2. Teleház mőködésérıl  
Elıadó:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 
 

3. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 
                Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
4. Szociális ügyek – zárt ülésen 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  
 

 
Napirendek tárgyalása:  

 
1. Óvoda és Iskola beszámolója, tájékoztatója 

Elıadó és meghívott vendégek:  Horváth Zoltán Gábor – igazgató, Zsalakó 
Ernıné- óvodavezetı 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a meghívott vendégeket és kéri 
ıket, ha kívánják az óvoda vezetı a beszámolóját egészítse ki.  
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- Zsalakó Ernıné - óvodavezetı: köszönti a testületet, elmondja, hogy a gyerekek 
rendszeresen járnak  óvodába, 1 családdal van gond sajnos e téren. Kötelezésre kezdte 
el az óvodába járást is. Szülıi értekezletek látogatottsága jó, rendezvényeken részt 
vesznek, nagyon sok sajnos az étkezési térítési díjhátralék a gyerekek részérıl. 
Tetvesség elıfordul, prevencióra hangsúlyt fektetnek. Sajnos van pár olyan gyerek 
akiket nem irattak be 3 évesen, hanem inkább otthon tartják, sajnos 5 éves kortól 
kötelezı az óvoda.  Köszöni a testületnek a támogatást , kirándulásra, tetőirtásra , 
bábszínházra.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : köszöni a részletes tájékoztatást. A 

beszámoló végén szerepel, hogy a kérdıívek nem érkeztek vissza a testület részérıl, 
ez azért volt, mert úgy gondolták, hogy a  napi munkát a testület nem érzékeli, a 
szülık jelzése alapján kommunikálnak. Véleményt nem tudnak arról alkotni, amiben 
nem vesznek részt. Munkájukhoz kitartást kíván a jövıben is,  elismerés a 
munkájuknak. Amiben tud segíteni az önkormányzat azt megteszi. Étkezési térítési 
díjakkal sajnos nem sokat tudnak segíteni, mert ha valakinek átvállalja a testület, aki 
senki sem fog fizetni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a hátralékosoknál meg kell vizsgálni, hogy ezek a 

gyerekek védelembe vannak-e véve, ha igen akkor lehetséges-e a családi pótlékot 
természetbeni juttatássá átváltoztatni.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületet 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
71/2010. (V.26.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az Szivárvány Tagóvoda által készített 
2009/2010. évrıl szóló értékelést, tájékoztatót elfogadja.  
Az eddigi munkájukat megköszönve, a további munkájukhoz sok sikert, kitartást kíván. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester kéri az igazgatót, hogy mondja el a 
tájékoztatóját.  

 
- Horváth Zoltán Gábor - igazgató köszönti a testületi tagokat. Elmondja, hogy az idei 

évi   felvételik jól sikerültek, 31 gyerekbıl 18 ment SZKI-ba, 3 fı gimnáziumba ment. 
Szakmunkás tanítás sajnos  eltőnıben van. Takarékos költségvetéssel dolgozik az 
iskola. Mővészeti oktatás van jelenleg, amely  az önkormányzatokat nem terheli. 
Vegyes a kép helyi gyerekekkel, de nem negatív. A jutalmazásnál teljesen mindegy, 
hogy ki honnan jön, egységesen járnak el. Többségben vannak azon gyerekek, fıleg az 
alsóban pozitívabbak, odafigyelnek, szorgalmasak, vannak jó és közepes teljesítményő 
gyerekek, összesen 34 fı jár Kaposkeresztúrról a taszári iskolába. Iskolán kívüli 
dolgokban , programokban szívesen részt vesznek.  Volt tojásfestés, ki mit tud, 
korcsolyázás. Van egy kisebb csoport,  amelyeknél – amit a családi háttér is okoz – a 
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tanuláshoz való viszonyuk nulla, bár ingyenesen kapnak szinte mindent. Sajnos van 
egy pár ilyen gyerek, 4-5 fıt jelent. Ezek sajnos rombolják a környezetüket, rossz 
mintát mutatnak sajnos. Nincs semmi ösztönzés, munkára nem lehet ıket fogni. 
Tehetséges gyerekeket  talán legjobb lenne  kivenni a családból, hogy jól 
szerepeljenek. Sok családi  borzalmat megérnek ezek a gyerekek, ezért jutnak idáig, 
hogy nem érdekli ıket a tanulás, és magatartási problémáik vannak.  

 
- Révész Jenı: Megkérdezi, hogy kábítószer nem fordult elı az iskolában?  Jó lenne ezt 

tesztelni.  
 

- Horváth Zoltán Gábor -  Sok gyerek elmegy délbe haza, és amikor délután visszajön, 
akkor már nincs sajnos felügyelet nincs az iskolában. Kötelességet és a felelısséget 
kellene visszahozni a tanításba, tanulásba.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-  polgármester elmondja, hogy az iskola 

pénzmaradványából a Kaposkeresztúr Önkormányzatra jutó részt otthagyták az 
iskolánál.   

 
- Horváth Zoltán Gábor- igazgató -: Céljuk, hogy az iskola  környezete barátságosabb 

legyen. Tornatermi folyósoknál tanterem fel lesz újítva, állmennyezet lesz. Világítás ki 
lesz cserélve és a nyílászárók is ki lesznek cserélve, mellékhelyiség és vizesblokk is 
fel lesz újítva. Ez a munkát már 2-3 éve elkezdték, hogy minden évben valami 
elkészüljön.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
72/2010./V.26./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a taszári általános iskola igazgatójának 
beszámolóját, tájékoztatóját elfogadta.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
2. Teleház mőködésérıl  

Elıadó:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : elmondja, hogy a korábban készült 

Szabályzatot ki kell egészíteni, amely elkészült, ezt javasolja elfogadásra.  
  
- Kis-  Fonai Zoltánné: Sajnos nagyon sokat kell fegyelmezni a gyerekeket Sok mindent 

megengednek nekik, sajnos sok gyereket már az iskolából, óvodából ide hoznak, 
kevés idıt töltenek otthon. Háromszori  figyelmeztetés után felszólítja ıket, hogy 
menjenek haza, mert sokszor nagyon csúnyán beszélnek. Nevelni próbálja ıket, de sok 
mindent nem tud elérni. Sokszor az óvodásokra is vigyázni kell, mivel kimennek a 
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játszótérre utánuk kell menni, a teleházban is figyelni kell, ezt így egyszerre nem tudja 
megoldani.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a szabályzat 

kiegészítésre kerüljön azzal, hogy háromszori felszólítás után, távozásra legyen 
felszólítva az aki a házirendet nem tartja be. A szülınek kell szólni, hogy vigye haza a 
gyereket, felügyelet nélkül óvodás gyerek ne legyen a játszótéren sem. Javasolja 
elfogadni a szabályzatot.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
73/2010./V.26./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete A teleház Szolgáltatási és Mőködési 
Szabályzatát a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester  
 

 
3. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

a) Kisajátításról:  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az áprilisi ülésen hozott 
döntés értelmében a három ingatlantulajdonost, akit az út érint megkereste az 
önkormányzat. Ezek közül kettı elfogadta a 100 Ft/m2 áron az önkormányzat 
ajánlatát, de Vas József elıször nem nyilatkozott, hogy mennyit tudna elfogadni, majd 
május 20-án érkezett ügyvédi levelében közölte, hogy méltányosan 7,5 millió forintért 
tudná az önkormányzatnak az utat átengedni, vagy 150 e Ft-os használati díjat kér, 
attól akinek megengedi az átjárást.  Javaslatot tesz a kisajátítás elindítására a 
kisajátítási terv és a visszaérkezett ajánlatok alapján.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
74/2010./V.26./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete  a kisajátításról szóló 2007. évi CXXIII. 
Tv. 2. §.c) pontja és 4. §.(1) bek. c) pontja alapján terület és településrendezés céljából,  
kisajátítási eljárást indít a  kaposkeresztúri 210, 211, 212.hrsz-u területeken lévı szilárd 
burkolatú út és a mellette lévı föld alatti ivóvíz-vezetékek kisajátítására vonatkozóan a Dél-
Dunántúli Regionális Államigazgatási Hivatalnál az elkészült kisajátítási terv és rendezési 
terv szerint az alábbi indokok alapján:  
 
A kisajátítás indoka:  A helyi önkormányzatokról szóló 1990. LXV. tv. 8. §-ában lévı kötelezı 
önkormányzati feladatellátás a településfejlesztés, településrendezés, helyi közutak 
fenntartása, egészséges ivóvízellátásról való gondoskodás biztosítása. A kisajátítással érintett 
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ingatlanokon lévı szilárd burkolatú utat a TSZ építette 1970-es években, de az útként történı 
átvezetése a földhivatalban nem történt meg, jelenleg beépítetlen területként szerepel.   Ezen a 
területeken található szilárd burkolatú úton lehet és lehetett megközelíteni a község 
tulajdonában lévı vízmő területét – 028 hrsz - , vízmő kutat és víztározót, majort,  továbbá az 
arra lakók is csak ezen az úton tudják megközelíteni az ingatlanukat.  
 
A TSZ az ingatlant a rajta lévı úttal együtt értékesítette, és az új tulajdonosok egyike (211) 
nem engedi az út használatát, ezért kezdeményezte a testület az út kisajátítását, és ennek 
megfelelıen a rendezési terv módosítását.   
 
Kisajátításra kerülı területek, amelyen a jelenlegi szilárd burkolatú út található:   

- 210 hrsz-u területbıl 211 m2 (tulajdonosai: Mihály Jánosné és Mihály Mária 
Kaposkeresztúr, Széchenyi u. 28. sz. lakosok) 

- 211 hrsz-u területbıl 1496 m2 (tulajdonosa: Vas József Kaposkeresztúr, József A. u. 
14. szám alatti lakos)  

- 212 hrsz-u területbıl 940 m2 (tulajdonosa: Agatin Csaba Kaposkeresztúr, József A. u. 
22. )  

 
A kisajátítás elıtt az önkormányzat a 46/2010./IV.6./ sz. határozatával a fenti ingatlanok 
tulajdonosait megkereste és fenti területek megvásárlására ajánlatot tett 100 Ft/m2 értékben. 
 
Az ajánlatot a 210, 212 hrsz-u ingatlanok tulajdonosai tanúkkal aláírt nyilatkozataikban 
elfogadták.  A 211. hrsz-u ingatlan tulajdona nem fogadta el az ajánlatot, 7,5 millió forintban 
határozta meg az ajánlatát, amely a képviselı-testület számára elfogadhatatlanul irreális. 
 
Az önkormányzat egyszerre a vízmőhöz és az ott lévı lakosságnak a közlekedéséhez máshol 
szilárd burkolatú utat nem tud építeni, amit szakértıi tanulmánnyal is igazol az 
önkormányzat.  
 
Az önkormányzat nyilatkozik arról, hogy a kisajátítási eljáráshoz a szükséges pénzügyi 
fedezettel rendelkezik.    
 
A kisajátítási eljárásban az önkormányzat megbízza Budánné Simonfalvi Katalin-
polgármestert , hogy az önkormányzat nevében, mint kisajátítást kérınek a nevében teljes 
jogkörben eljárjon. 
 
Határidı: a kisajátítási terv jogerıre emelkedését követıen azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

b) Egyéb tájékoztatások 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az alábbi tájékoztatásokat adja: 
- Az anyák napi mősor jól sikerült.  
- Közeledik a gyereknap, a  tavalyi jól sikerült, bízik abban, hogy az idén is jó lesz. Kéri  

a javaslatokat.   
- Kistérségeseknek lejár a mandátuma, ezért kellene még a  65 fıbıl 3-4 fıt választani.  
- A Dombóvári szennyvíztervvel kapcsolatban elmondja, hogy  megnézte az ügyvéd, a 

megállapodás nem a projektre lett készítve, ezért várhatóan az önkormányzatoknak 
meg kell fizetni a tartozást. Ebben egyeztetést fog javasolni a Baté és Fonó községgel 
közösen.  
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- Rendkívüli idıjárásról:  elmondja, hogy szerencsére nagy csapás nem volt,  de  a 
Széchenyi utcában el volt az árok tömítve egy helyen, ezért a szomszéd  családi ház 
pincéjébe befolyt a víz.  Az árkot a közmunkásoknak azonnal  fel  kellett bontani, 
mivel vészhelyzet volt. Felszólítja a tulajdonost, hogy a vízelvezetı árkot tegye 
rendbe, hogy a vízelvezetés biztosított legyen.   

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a tulajdonost fel kell szólítani, hogy tegye rendbe a 

vízelvezetı árkot, amennyiben ennek a kötelezettségének nem tesz eleget a 
közlekedési hatóságot kell megkeresni, aki kötelezni fogja erre.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
75 /2010. /V.26./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az  1988. évi I. tv. 33. §. (1) bek. c) pontja,  
- mint a 84.hrsz-u  közút kezelıje -  alapján felszólítja a  Kaposkeresztúr, Széchenyi I. u. 5.   
szám alatti ingatlan tulajdonosát, hogy az ingatlana elıtti  felszíni vízelvezetı és szikkasztó 
árok betemetését szüntesse meg,  a vízelvezetést biztosítja, amelynek határideje 2010. június 
25.  
 
Határidı 2010.06.25. 
Felelıs: polgármester 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin- a halastóval kapcsolatban elmondja, hogy a mezıır kint 

volt, kidılt egy nagy fa, zsilipet kell kaszálni. Bérbeadással kapcsolatban  egy hét 
gondolkodást kért az elızı bérlı, ha hínáros nem tudja kibérelni. 

  
- Segélycsomagot kap ismét az önkormányzat, de sajnos kevesebb a csomag. Próbál 

még kérni Batéból még 8-10 csomagot. 
  

- Székelykeresztúri kirándulásról elmondja, hogy mindenkinek  15 e Ft támogatást is be 
kellene fizetni. Lehetne arról szó, hogy 2-3 nappal korábban is elmehetnének, hogy 
legyen idı körülnézni is. 

 
c) Hulladékgazdálkodásról – díjpolitikáról 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés alapján a 

határozat elfogadására.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
76 /2010./V.26./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határozott, hogy a KEOP- 2009-1.1.1 
konstrukciós 2. fordulójára benyújtandó „Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Program „ címő 
projekt részeként elkészült megvalósíthatósági tanulmányban, az üzemeltetési koncepció  
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alátámasztásához nyújtott, és a tanulmányban feltüntetett adatok,információk  a valóságnak 
megfelelnek, továbbá a bemutatott üzemeltetési koncepciót, díjpolitikát, díjképzést, 
megismertük, és annak betartását a támogatás visszafizetésének terhe mellett vállaljuk a 
projekt befejezését követı minimum öt évig.  
 
Felelıs: polgármester 
Határidı. azonnal 
 
  
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                               Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                        körjegyzı 
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